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Sociaal jaarverslag 2022 Vereniging Rondom Bovenwegen  
 
Het jaar 2022 stond voor onze Vereniging Rondom Bovenwegen (VRB) wederom in het teken 
van voortgaande verbouwingen, verschuivingen en beleidsveranderingen binnen de koepel 
Warande, verpleeghuis Bovenwegen en de revalidatieafdeling van het Diaconessenhuis 
locatie Zeist. Deze laatste revalidatieafdeling is steeds personeel en bestuurlijk met 
Bovenwegen verbonden geweest; nu ook fysiek, met gevolgen voor de verpleeghuisfunctie 
van Bovenwegen.  
 
Onze eigen doelstellingen  blijven voorlopig nog ongewijzigd,  namelijk  een passende 
aanvullende bijdrage  leveren aan het welzijn van de bewoners en die van de vrijwilligers. De 
laatste groep heeft  in de turbulente reorganisatie- en postcovid fase ook te maken met 
continuïteitsproblemen  en onzekerheden.  
 
Bij het kiezen van onze financiële toewijzingen,  zoeken we naar een harmonieuze 
verhouding  tussen de  financiële bijdrage van de VRB en de financiering  die van Warande 
en het verpleeghotel Bovenwegen zelf zorgwetmatig en redelijkerwijs mag worden 
verwacht. Om daarvan een illustratie te geven:  
 

• Een bijdrage, van 50% in de kosten voor de ‘vrijwilligersdag’. Wij geven graag een 
bijdrage hieraan en gaan er vanuit dat ook het verpleeghotel in de kosten deelt.  Een 
bijdrage aan de burendag bedroeg zo ook de helft van de benodigde € 500 euro, 
vanuit dezelfde redenatie.  

• Onvoorziene zaken rond bezigheid en cultuur die niet in de jaarbegroting van 
Bovenwegen zijn opgenomen worden door ons welwillend overwogen. Zo valt te 
denken aan een bijdrage aan nieuwe kunstobjecten of bijzondere culturele 
voorstellingen. En inmiddels traditie, een bijzonder feestelijke en ludieke kerstboom 
in de ontvangsthal.  
 

Het bestuur heeft zich voorgenomen, om zich opnieuw te buigen over de doelstellingen, 
zodra er helderheid is over de positie en taken van Bovenwegen binnen de koepel Warande. 
Mede om reden van de onzekerheden betreffende die koers en vooral de doelgroep 
besloten wij om opnieuw de post ´onvoorzien´ in onze begroting op te nemen ter grootte 
van 10% op het totale jaarbedrag van rond de 9000 euro. De kosten van een speciale  
‘beamer’ is vanwege alle onzekerheid, met name in de verbouwing (vertraging), al een 
aantal jaren doorgeschoven. Het is wachten op een gunstig moment van feitelijke 
effectuering.  
 
Uiteraard wil het bestuur van de VRB zich ook in niet materiële zin voor Bovenwegen 
productief maken. In 2022 werden er zo weer nieuwe afspraken gemaakt over deelname van 
bestuursleden aan de activiteiten van de actie ‘Nederland Doet’ en afspraken over lezingen, 
voor personeel en bewoners, door bestuursleden met interessante kennis en hobby’s. De 
leden van onze vereniging mogen zich hartelijk uitgenodigd weten om geschikte eigen 
interesses, of die van vrienden aan te bieden, denk bijvoorbeeld aan een muzikale 
presentatie en dergelijke.           
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Wat betreft de leden van onze vereniging: Er is nog steeds een scherpe daling in het aantal 
leden. Deze daling heeft hoofdzakelijk te maken met het feit, dat langdurige opnames sterk 
afnemen. De doelgroep verschuift van verpleeghuisbewoners naar kort verblijvende 
revalidanten en passanten op diverse afdelingen. De langdurige en vaak ook emotionele 
binding van bewoners en hun familie met het voormalige verpleeghuis neemt daarmee af.  
In 2022 kwam via de notaris nog wel een donatie van meer dan 6000 euro, toegezegd in 
1998, binnen! Een aangename verrassing.   
 
In 2022 trad Anke Leys toe als nieuw bestuurslid; zij zal t.z.t. de rol van secretaris op zich 
nemen. Jaap Claessens werd benoemd in de kascommissie, als opvolger van Berend Rijkens. 
Berend is jarenlang actief geweest in de kascommissie, waarvoor hij wordt bedankt.     
 
Rob Wagenaar Vz 
 


